

TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

FOOD & BEVERAGE 餐飲業

Join Festive Food Drive to Bring Extra Christmas Cheer

Food items collected at Feeding Hong Kong's Foodbank and community collection points will be delivered to charity partners for those in need. More details...

樂餉社聖誕佳節送祝福

樂餉社會將募集所得的食品轉送慈善機構,於佳節為有需要 人士送上祝福。<mark>詳情...</mark>

Dine to Make a Difference – Donate a Meal Campaign

Restaurants are uniting to raise emergency food and support for vulnerable families in the city. Adding a HK\$15 voluntary donation to your dining bills to support those who are in need due to the pandemic. More details...

Donate a Meal捐贈活動 為基層送暖

本地餐廳參與「Donate a Meal」活動,為本地弱勢家庭籌集緊急食物和提供支援。用餐後只需在賬單上加上港幣15元的自願捐款,即可幫助受疫情影響的有需要人士。<mark>詳情...</mark>

Five-Day Wonderful Culinary Experience at Hong Kong Food Festival (24-28 Dec)

The exhibition gathers renowned local and international food brands. There will be a number of extraordinary food zones and a wealth of on-site activities for families and friends to celebrate the festive season together. More details...

香港冬日美食節 五天美食之旅即將開始 (12月24-28日)

香港冬日美食節匯集本土及世界各地的特色美食佳餚及傳統 食材,場內除設有不同的美食專區,還有多項精彩的節目讓 你與家人及朋友共度佳節。詳情...



Tong Chong Street Market's Flavours to Perk You Up

With an exciting array of street food and signature Coffee Festival, Tong Chong Street Market is back this November and December to fuel your day with a delicious brew from world-class roaster, plus exclusive menus from other artisan cafés. More details...

太古坊糖廠街市集 滋味美食回歸

糖廠街市集聯同本地創意食店回歸太古坊,帶來一系列特色 美食。廣受歡迎的咖啡節將於11至12月舉行,邀得國際咖啡品牌與其他本地精品咖啡店及咖啡師,以市集限定的咖啡 為你注滿能量。詳情...

Hong Kong Food Delivery Industry Contributes Eight Billion Revenue in the Second Quarter

The latest report from Capital Economics, an independent organisation, revealed that an average of 31 percent of catering employees can continue to work because restaurants provide delivery services. During the peak period of the epidemic from April to June, delivery service was estimated to have protected about 48,000 jobs in Hong Kong while the delivery service also contributed HK\$8 billion in revenue. (Source: Hong Kong Economic Times, 8 Oct 2020)

本港食物外送業 次季貢獻80億收益

獨立專家機構凱投宏觀(Capital Economics)最新報告指出,平均有31%的餐飲從業員因餐廳提供外送服務而得以繼續工作。在四至六月的疫情高峰期,外送服務估計保障了香港約4.8萬個職位,以餐廳夥伴的營業額計,外送服務亦貢獻80億港元收益。(資料來源:經濟日報2020年10月8日)

TRAVEL & TOURISM 旅遊業



Hong Kong Ready for Tourism Recovery and Launch "Hong Kong Moments"

Hong Kong Tourism Board launches "360 Hong Kong Moments" globally to remind the world of Hong Kong as a travel destination. More details...

旅發局於全球推出「360 Hong Kong Moments」為旅遊復甦做好準備

香港旅遊發展局於全球推出「360 Hong Kong Moments」,引領旅客探索香港的自然郊野,體驗與鬧市近在咫尺的綠色郊野魅力。詳情...

Government Approves Conditional Exemption of Organising Local Group Tours

Under the exemption, licensed travel agents are allowed to organise local group tours of not more than 30 persons. More details...

政府批准有條件舉辦本地遊旅行團

規定下將有條件讓持牌旅行社舉辦不多於30人的本地遊旅行 團。<mark>詳情...</mark>

CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議及展覽業

Hong Kong: Commercial Hub for Belt and Road (30 Nov- 1 Dec)

The Summit gathers senior government officials and business leaders from countries and regions along and beyond the Belt and Road to exchange insights on multilateral co-operation and explore concrete business opportunities. More details...

香港: 一帶一路合作平台 (11月30日至12月1日)

論壇將匯聚來自「一帶一路」沿綫及相關國家和地區的主要官員及商界翹楚,共同探討「一帶一路」的相互合作及其帶來的龐大商機。詳情...



GENERAL 一般消息



Labour Department Launches Racial Diversity Employment Programme

The programme provides one-stop employment support services for ethnic minority job seekers in a case management approach through non-governmental organisations. More details...

勞工處推出「多元種族就業計劃 |

計劃通過非政府機構以個案管理方式,向少數族裔求職人士提供一站式就業支援服務。詳情...

CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: +852 3107 1067

swong@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia (所有來自大中華地區的業務)

T: +852 3107 1037

lwang@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France

T: +852 3107 1047

jhui@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞 Americas and Africa

T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France)

T: +852 3107 1093

rebeccachan@investhk.gov.hk

Find Us on Social Media 關注我們









